
PREZYI]LNI
MIASTA WI-OCI.AWEK

ZielonY R)'nek 11 /1 3

87-8nO Wi- oct.AwF-K
Wlocfawek, 3L.03 2O2L r.

1.0003.22.2021

f"

Pan

ot' o{' 2o2l 
/obiloa/,eu./

ztt-74

Janusz Dgbczynski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg wniesionq podczas obrad V sesji Rady Miasta w sprawie projektu
budowy nawiezchnidrogi krajowej nr 67 na wloclawskiej zapoze upzejmie informujg, ze taki projekt nie
jest pzygotowywany. Jak informowafem w odpowiedzi na interpelacjg migdzysesyjnq w dniu 25 lutego
2021 r Miejski Zarzqd Infrastruktury Drogowej i Transportu we Woclawku od roku 2018 sukcesywnie
remontuje uszkodzonq nawiezchniq jezdni na zaporze popzez calkowitq jej wymiang,
W biezqcym roku zostala zaplanowana wymiana kolejnego odcinka uszkodzonej nawiezchni na dlugo6ci
160 mb.

JeSli chodzi realizacjg zadania inwestycyjnego pn. Pzebudowa mostu nad elektrowniq wodnq
pzezUuqd Miasta to zlozony w dniu 16.10.2020 r. wniosek o wydanie decyzjiSrodowiskowejdoczekai
siq zebrania wszystkich opinii i zgod, w tym pozytywnego postanowienia wydanego pzez Regionalnq
Dyrekcjg ochrony Srodowiska w Bydgoszczy.Decy4a6rodowiskowa zostanie wydana do dnia g kwietnia
2021 r.
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